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Protokoll ordinarie föreningsstämma Stråvalla Fritidsförening 

Tid/Plats Söndagen den 2 februari klockan 10:00 i Båtklubbens samlingslokal 

Deltagare: Lena Björk, Tomas Welander, Gunilla Hansson, Berit Pauli, Andreas 
Magnusson, Rakel Cedersjö, Aija Hertel, Lars Abrahamsson, Monica Öhrström, 
Joel Jacobsson, Anna-Lena Öhrn Lannestam, Christer Lannestam, Emelie 
Gyllenhammar, Lisbeth Ternrud, Marie Rexelius, Joakim Hallman, Hanna Ericson 
 
 
§1 Val av ordförande och sekreterare för sammanträdet     

Joel Jacobsson valdes till ordförande och 
Monica Öhrström valdes till sekreterare för mötet. 
 

§2 Val av två justeringsmän för sammanträdet 
 Till justeringsmän valdes Christer Lannestam och Rakel Cedersjö. 
 
§3.1 Fråga om sammanträdet utlysts i behörig ordning 
 Ja 
 
§3.2 Val av revisorer 2024-2025 
 Lena Björk och Johanna Altergren valdes till revisorer. 
 
§4 Revisorernas berättelse 2024 
 Revisionsberättelsen lästes upp av Lena Björk. 
 
§5 Fråga om fastställande av resultat – och balansräkning 2024 
 Fastställdes. 
 
§6 Beslut i anledning av föreningens vinst eller förlust enligt balansräkningen         
2024                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               
 Föreningens vinst 2024 beslutades att balanseras i ny räkning. 
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§7 Styrelsens verksamhetsberättelse 2024 
 Styrelsens verksamhetsberättelse gicks igenom av Joel Jacobsson. 
 
§8 Fråga om beviljandet av ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna 2024 
 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 
 
§9 Val av styrelseledamöter, samt suppleanter 2025-2026 

Omval gjordes för Lina Buurstra, Lars Abrahamsson, Emelie 
Gyllenhammar och Monica Öhrström. Kvarstår i styrelsen gör 
ordförande Joel Jacobsson, Aija Hertel, Stina Karlsson, Hanna 
Ericson och Rakel Cedersjö. Jonas Lövqvist har valt att avgå. 
 

§10 Övriga ärenden 
 2 motioner hade inkommit: 

Jonas Fundin föreslår att medlemsbastun skall vara kostnadsfri för 
medlemmar.  
Styrelsen tycker att det är ett bra förslag som kan locka fler 
bastubadare och kanske fler medlemmar. Styrelsen har gett bifall till 
motionen och årsmötet röstade för att motionen ska genomföras. 
 
Gunilla Hansson, Lisbeth Ternrud och Anna-Lena Öhrn Lannestam 
föreslår att en badstege ska monteras mitt emellan starten på 
bryggan och handikapp rampen. Detta skulle underlätta bad och öka 
säkerheten för vinterbadare. 
Styrelsen tycker att det är ett bra förslag som underlättar för de som 
inte vill gå längst ut för ett dopp i synnerhet under vinterns mörka 
period. Styrelsen har gett bifall till motionen och årsmötet röstade 
för att motionen ska genomföras. 
 

§11 Förslag till nya stadgar 
På årsmötet den 28 januari 2024, togs beslut om nya 
föreningsstadgar. För stadgeändring krävs beslut på två årsmöten. 
De nya stadgarna godkänns utan invändningar. 
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§12 Övriga frågor 

Nya vikbara stegar kommer att sättas upp på badbryggan och på 
flotten. Dessa kommer lättare att kunna rengöras och underhållas. 

 
§13 Mötet avslutas 
 
 
Stråvalla den 2 februari 2025 
 
 
____________________________         _____________________________ 
Ordförande Joel Jacobsson          Sekreterare Monica Öhrström 
 
 
____________________________         ______________________________ 
Justeringsman Christer Lannestam           Justeringsman Rakel Cedersjö 

 
 
 
 
 
 
 


